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§ 100 

Information - Uppdrag att ta fram riktlinjer för flexibla 
parkeringstal , KS 2021/477 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
Marik Alwerud, trafik- och mobilitetsstrateg, informerar om uppdrag att ta 
fram riktlinjer för flexibla parkeringstal.  
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§ 101 

Svar på remiss - Ansökan om nätkoncession för 
transformatorstation i Ätrafors, KS 2025/164 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Falkenbergs kommun har inga synpunkter på ansökan. 

Beskrivning av ärendet 
E.ON Energidistribution AB har ansökt hos Energimarknadsinspektionen 
(Ei) om tillstånd att bygga och använda en kraftledning (nätkoncession för 
linje). Ansökan avser en luftledning från befintlig och planerad 
transformatorstation i Ätrafors i Falkenbergs kommun i Hallands län. 
Ledningen uppförs för att förstärka det lokala och regionala elnätet i 
Falkenbergs kommun och kringliggande kommuner. 

Falkenbergs kommun är obligatorisk remissinstans enligt 18 § 
nätkoncessionsförordningen (2021:808). Ei behöver därför vårt svar för att 
kunna fatta ett beslut.. 

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommuns översiktsplan (ÖP 2.0, antagen 2014-05-27) anger 
inga intressen i området som hindrar ledningsdragning i enlighet med 
ansökan. Inga antagna detaljplaner finns i området och det finns inte heller 
några aktuella planbesked. 

Ekonomi 
Beslutet påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Missiv, 2025-04-14 
NVI, 2025-04-14 
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§ 102 

E-förslag - Ändra sittplatsyta till cykel och bilparkering 
på Klittervägen, KS 2025/60 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Uppdra åt kommunstyrelseförvaltningen att omvandla utpekad yta på 

fastigheten Hjortsberg 4:1 till parkering.  

2. Överlämna beslut gällande ny placering av bord och sittplatser till 
kultur-, fritids- och tekniknämnden för fortsatt handläggning.   

3. Därmed anse e-förslaget beviljat. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunen har mottagit ett e-förslag. Förslaget handlar om att omvandla en 
yta på fastigheten Hjortsberg 4:1. Idag finns det bänkar, bord och stolar på 
platsen och ytan fungerar som en allmän yta samt för tillfälliga 
marknadsföringsevent. Ytan är detaljplanelagd som kvartersmark, parkering 
och i förslaget föreslås att flytta bänkar, stolar och bord och i stället anlägga 
en parkering för bilar och cyklar.  

Motivering av beslut 
Enligt kommunens riktlinje för e-förslag ska ett e-förslag som uppnått 50 
röster eller mer behandlas politiskt och beslutas av berörd nämnd. Det 
aktuella e-förslaget fördelades inledningsvis till kommunstyrelse-
förvaltningen för handläggning då det bedömdes röra kommunens 
planverksamhet.  

Kommunstyrelsen har beslutat att ge kommunstyrelseförvaltningen i 
uppdrag att upprätta förslag till ändring utav detaljplaner för badstugor på 
bland annat Skrea strand (KS 2024/423). Ytan som e-förslaget handlar om 
ingår i en av dessa detaljplaner. Arbetet är tänkt att startas upp hösten 2026. 
Detaljplanearbetet skulle kunna medföra en förändring av användningen av 
området i e-förslaget och förvaltningen anser att det finns anledning att 
avvakta detta. Det är dock möjligt att redan nu, i enlighet med gällande plan, 
göra parkeringsplatser på området.  

Ny placering av bord och stolar föreslås överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden. 

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-04-16 
E-förslag - Ändra sittplatsyta till cykel och bilparkering på Klittervägen 
Kommunstyrelsen 2025-03-11, § 57  
Kartbilaga 
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Yrkanden 
Sandra Johansson (M), Miranda Bodiroza (S), Petra Hygrell (L), Anneli 
Andelén (C) och Susan Pettersson (KD) yrkar bifall till liggande förslag. 
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§ 103 

Svar på remiss - Förslag på nya riktlinjer för Färdtjänst 
och Riksfärdtjänst, KS 2025/50 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna förslag till remissvar för riktlinje för färdtjänst samt riktlinje 

för riksfärdtjänst 

2. Översända remissvar till Region Halland och Hallandstrafiken 

Beskrivning av ärendet 
Region Halland är regional kollektivtrafikmyndighet i Hallands län och 
ansvarar för färdtjänsten i de kommuner som valt att överlåta uppgiften, det 
vill säga; Laholm, Halmstad, Hylte, Falkenberg och Varberg. Region 
Halland genom Hallandstrafiken har genomfört en översyn av riktlinjerna 
för färdtjänst och riksfärdtjänst. Hallandstrafiken informerade 
kommunstyrelsens arbetsutskott om revideringen den 17 september 2024. 
Förslag till riktlinje för färdtjänst samt riktlinje för riksfärdtjänst är ute på 
remiss till den 1 juni 2025. Falkenbergs kommun har fått förlängd svarstid 
till den 15 juni 2025.  

Riktlinjerna har varit på internremiss från den 1 mars till den 30 april. 
Dialog har skett i kommunala pensionärsrådet och i kommunala 
tillgänglighetsrådet. Pensionärsorganisationerna i Falkenbergs kommun har 
inkommit med synpunkter. Samrådssvaret från FUB är inkluderat i 
socialnämndens remissvar, detta efter beslut i socialnämnden.  

Motivering av beslut 
Syftet med uppdateringen är att riktlinjerna ska överensstämma med 
gällande rättspraxis, att texten förenklas samt att gemensamma riktlinjer 
skapas för samtliga kommuner. Förändringarna är utformade för att ha 
minimal påverkan på majoriteten av de färdtjänstberättigade, vara 
kostnadsneutral samt ge ökade möjligheter till samordning av resor. 

Falkenbergs kommun ser positivt på uppdateringen och anser att ett 
gemensamt regelverk i Halland väger tungt i sammanhanget och så även att 
revideringen är kostnadsneutral. De reviderade riktlinjerna harmoniserar väl 
med nuvarande regelverk som gäller i Falkenbergs kommun. En nyhet är att 
ledsagare kan åka med färdtjänstresenär kostnadsfritt. I riktlinjen för 
färdtjänst önskar kommunen förtydliganden i text gällande styckena; 
Ekonomisk planering, Återkallelse av tillstånd, Fordon samt Trappklättrare.  

Ekonomi 
Utgångspunkten för revideringen har varit att den ska vara kostnadsneutral 
och därmed bedöms inte ekonomin påverkas. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag, 2025-05-08 
Yttrande, Falkenbergs kommuns remissvar, 2025-05-08 
Riktlinje för färdtjänst, Region Halland, 2024-12-05 
Riktlinje för riksfärdtjänst, Region Halland, 2024-12-05 
Konsekvensanalys nya riktlinjer för färdtjänst, Hallandstrafiken 
Tjänsteskrivelse, Redovisning av inkomna yttrande, 2025-05-08 
Beslut, Socialnämnden, 2025-04-22, § 59 
Yttrande, Socialnämnden, 2025-04-01 
Yttrande, FUB, 2025-04-13 
Yttrande, Pensionärsorganisationerna i Falkenbergs kommun, 2025-04-08 
Yttrande, Kommunala funktionsrättsrådet, 2024-05-14 
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§ 104 

E-förslag - Fler utbildade undersjuksköterskor, KS 
2025/184 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Avslå e-förslagets del att erbjuda betald körkortsutbildning under vård- 
och omsorgsutbildningen. 

2. Anse e-förslagets del att erbjuda utbildning till undersköterska på betald 
arbetstid behandlad. 

3. Därmed anse e-förslaget behandlat. 

4. Anse uppdragen till barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden 
återrapporterade. 

Beskrivning av ärendet 
Christine Ekeröös och Malin Lind har separat lämnat e-förslag om fler 
utbildade undersköterskor i kommunen. Förslagen har flera exempel på 
möjliga åtgärder för att öka antalet undersköterskor.   

Bakgrunden till förslagsställarnas e-förslag är behovet av ökad rekrytering 
av vårdpersonal i kombination med ett ökat vårdbehov. Förslagsställarna har 
båda formulerat sex stycken förslag till åtgärder för att lösa problematiken, 
fyra av dem beslutades på kommunfullmäktige 2024-06-25. 
Kommunfullmäktige gav även barn- och utbildningsnämnden och 
socialnämnden i uppdrag att gemensamt utreda förslagen att körkort ska 
ingå i utbildningen samt att man på vuxenutbildningen ska ha möjlighet att 
studera till undersköterska på betald arbetstid. 

Utredningen är nu genomförd och barn- och utbildningsnämnden och 
socialnämnden har godkänt utredningen.  

Motivering av beslut 
Utredningens omvärldsbevakning visar att andra kommuner som erbjuder 
betald körkortsutbildning till elever på vård- och omsorgsprogrammet 
hittills inte kunnat se några positiva effekter vare sig vad gäller intresset för 
utbildningen, antal sökande till utbildningen eller för 
kompetensförsörjningen inom äldreomsorgen. Till dess kunskapsläget 
förändras anses inte betald körkortsutbildning vara en effektiv åtgärd för att 
stärka kompetensförsörjningen inom äldreomsorgen. Mot bakgrund härav 
föreslås att förslaget att erbjuda betalad körkortsutbildning under vård- och 
omsorgsutbildningen avslås.  

Gällande förutsättningar att erbjuda utbildning till undersköterska på betald 
arbetstid finns denna möjlighet idag genom statsbidraget äldreomsorgslyftet. 
Detta förslag föreslås därför anses som behandlat. 
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Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. För det fall att kommunen 
skulle erbjuda körkortsutbildning innebär det enligt barn- och 
utbildningsförvaltningen en kostnad på ca 330 000 kr årligen baserat på 22 
elever. Detta med utgångspunkt i hur det idag ser ut inom 
fordonsprogrammet i Falkenbergs kommun. Det som är inräknad i den 
kostnaden är körlektioner inklusive riskmoment, teori samt körkortsprov 
(teoretiskt och praktiskt). 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-08 
E-förslag - Fler utbildade undersköterskor i kommunen 
E-förslag - Fler utbildade undersköterskor i Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2024-06-25 § 76 
Barn- och utbildningsnämnden 2025-04-24 § 45 
Socialnämnden 2025-04-22 § 58 
Tjänsteskrivelse 2025-04-28 
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§ 105 

Uppföljning av motioner 2025, KS 2025/156 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anteckna till protokollet att rapport över ej redovisade motioner har 
redovisats.  

Beskrivning av ärendet 
I enhet med 31 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska 
kommunstyrelsen upprätta en förteckning över motioner som inte redovisats 
till kommunfullmäktige. Detta ska rapporteras till fullmäktige två gånger 
under verksamhetsåret, under juni och december månad. Rapporten som 
ligger som underlag för detta beslutsförslag innehåller nio motioner.  

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antecknar till 
protokollet att rapporten har redovisats.  

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-04-08 
Rapport – Uppföljning av motioner, juni 2025 
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§ 106 

Antagande - Energistrategi, KS 2024/280 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anta Ett hållbart och robust energisystem Energistrategi för Falkenbergs 
kommun 2025-2040. 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen beslutar 

1. Hänskjuta till budgetberedningen 2025 att lägga till nedanstående tre 
energiindikatorer till styrmodellen för att stärka uppföljningen av 
energistrategin i den årliga uppföljningen av målet om att blir ett 
föredöme inom hållbarhet och trygghet.  

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen har haft ”Ett hållbart och robust energisystem - 
Energistrategi för Falkenbergs kommun 2025–2040” utskickat på remiss 
mellan perioden 2024-10-22 och 2025-02-08 till samtliga nämnder och 
bolag, Region Halland, Länsstyrelsen i Hallands län, Näringslivet 
Falkenberg, Företagarna upptill de organisationer och företag som deltog i 
det inledande arbetet med framtagandet av strategin.   

13 remissvar har inkommit. Flera remissvar, både från internt och externt 
håll lyfter fram att strategin är kortfattad, välstrukturerad och att inriktningar 
och insatsområden både är lämpliga och relevanta. Det lyfts också fram som 
positivt att flera aktörer involverats i processen och vikten av att fortsätta 
samverkan i det mer konkreta åtgärdsarbetet.  

En rad synpunkter kring förbättring av energistrategin har inkommit och hur 
dessa har beaktats och införts i strategin finns beskrivet i tjänsteskrivelsen. 

Enligt lagen (1977:439) om kommunal energiplanering ska varje kommun 
ha en aktuell plan för tillförsel, distribution och användning av energi. 
Falkenbergs kommun har arbetat fram en energistrategi som ska gälla som 
Falkenbergs kommuns energiplan tillsammans med kommande program.   

Motivering av beslut 
Energistrategin har varit ute på remiss och synpunkter har inhämtats från 
relevanta aktörer. Remissvaren visar ett brett stöd för strategins 
övergripande inriktning och ambitioner. Utifrån de inkomna synpunkterna 
har strategin nu justerats och förtydligats. Det reviderade förslaget utgör 
därmed en väl förankrad grund för kommunens fortsatta arbete med 
energifrågorna. Utifrån strategin ska nu arbetet fortsätta med konkret 
handling. För att skapa en tydlig koppling mellan energistrategins 
genomförande och den årliga uppföljningen av målet om att bli ett föredöme 
inom hållbarhet och trygghet föreslås följande indikatorer hänskjutas till 
budgetberedningen som tillägg till styrmodellen;  
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• Slutanvändning av energi totalt inom det geografiska området, MWh 
• Balansen mellan producerad och använd el inom geografiska 

området, MWh 
• Balansen mellan producerad och använd el inom 

kommunkoncernen, KWh 

Genom att anta strategin markerar kommunen en tydlig riktning i 
omställningen till ett hållbart och robust energisystem. 

Ekonomi 
Strategins genomförande kommer att påverka kommunens ekonomi över 
tid. Investeringar och övriga kostnader hanteras inom ramen för ordinarie 
budgetprocesser och genom särskilda beslut vid behov. Genomförandet kan 
också bidra till minskade kostnader genom ökad energieffektivitet och lägre 
klimatpåverkan. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2025-05-12 
Tjänsteskrivelse 2025-05-03 
Underlag Falkenberg energisystem – nuläge 2025-05-08 
Underlag Mål, lagar och styrdokument som kopplar till energistrategin 
2025-05-08 
Underlag Process och arbetssätt 2024-10-23 
Svar Destination Falkenberg AB 2024-11-21 
Yttrande Länsstyrelsen Hallands län 2024-11-26 
Yttrande Ecoera AB 2024-12-20 
Yttrande Region Halland 2024-12-23 
Yttrande Falkenbergs bostad AB 2025-01-08 
Socialnämnden 2025-01-30 
Yttrande Barn och utbildningsnämnden 2025-01-30  
Yttrande Falkenberg energi AB 2025-01-31  
Kultur-fritid- och teknik 2025-01-31 
Yttrande EnBW 2025-01-31  
Servicenämnden 2025-02-03  
Yttrande Vatten-och miljö i väst AB 2025-02-07  
Miljö- och hälsoskyddsnämnden 2025-02-05 
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